
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 334
Som følge af Børne- og Undervisningsministeriets anbefaling om, at folkeskoler ikke skal
tage på flerdages lejrskoler, har stort set alle lejrskoler været aflyst i efteråret 2020 og
aflyses p.t. i 2021.
Da der er tale om en anbefaling til skolerne om ikke at tage på lejrskoler, har det ikke
været muligt for vandrehjemmene at søge kompensation for den tabte omsætning. Lejr-
skoler er et vigtigt socialt og fagligt element i folkeskolerne, hvorfor det er afgørende,
at der også i fremtiden skal være faciliteter til at afholde lejrskolerne på. Vil ministeren
se på en løsning for vandrehjemmene i forbindelse med den forventede genåbning i
foråret, således at lejrskolerne kan afholdes, eller at vandrehjemmene som minimum får
kompensation for aflyste lejrskoler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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